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Abstract (en)
[origin: US4838311A] In the sequential coating of motor-vehicle bodies using a preprogrammed painter-robot, the paint is switched on and off by
an automatically controlled pilot needle-valve (FNV) at predetermined times as a function of the relative positions of the robot and the motor-vehicle
body. Return circuits including flow-control valves (DV1, DV2) actuated at predetermined times are provided which match the switching on and off of
the pilot needle-valve (FNV) for avoiding unwanted pressure fluctuations.

Abstract (de)
Bei der serienweisen Beschichtung z.B. von Kraftfahrzeugkarossen unter Verwendung eines vorprogrammierten Lackierroboters muß die Farbe zu
vorbestimmten Zeitpunkten in Abhängigkeit von den Relativpositionen zwischen Roboter und Werkstück mit selbsttätig gesteuerten Ventilen (FNV)
ein- und ausgeschaltet werden. Zur Vermeidung unerwünschter Druckschwankungen sind für diese Ventile Rückführungskreise mit Drosselventilen
(DV1, DV2) vorgesehen, die zu vorbestimmten, auf die Ein- und Ausschaltzeiten des Hauptventils (FNV) abgestimmten Zeitpunkten betätigt werden.
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